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Spore zmiany w myśleniu Wojciecha Szczęsnego odnośnie przyszłości? Tak

przynajmniej może wynikać ze słów prezydenta polskiej federacji,

Zbigniewa Bońka, który udzielił wywiadu dla Centro Suono Sport.

- Zjadłem kolację ze Szczęsnym i powiedział mi, że chciałby zostać w Romie. Jeśli

Wenger zostanie, nie sądzę, że wróci do Arsenalu i dodatkowo ma kontrakt z

Kanonierami do 2019 roku. W tej sytuacji są dwie możliwości: Arsenal go ściągnie z

powrotem lub ustali cenę. Jest jednak pewne, na sto procent, że chciałby zostać w

Romie. Uważam, że Spalletti powinien zostać w Romie, ale nie zaproponowałbym

mu trzyletniej umowy i znając go myślę, że mu samemu podoba się też krótszy

kontrakt. Totti? Wszystko co słyszę jest błędne: jeśli Francesco skończy karierę

piłkarską, w mojej opinii powinien wziąć roczną przerwę, aby się uczyć, zgłębić

pewną dynamikę, dobrze przeanalizować jaka może być jego przyszłościowa rola na

poziomie kierowniczym.
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